
SPF Seniorerna Veinge-Tjärby 

Protokoll fört vid styrelsemöte 2023-01-09 kl. 14 hos Bert-Inge Bertilsson 

Närvarande: Christer Henriksson, Bert-Inge Bertilsson, Gun-Lis Johansson, Majlis Kjellson, Torsten 

Martinsson och Ulla Nilsson 

§ 114/22-23  Mötets öppnande 

Ordförande Christer hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 

 

§ 115/22-23 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll utses Bert-Inge. 

 

§ 116/22-23 Dagordning 

Dagordningen godkännes. 

 

§ 117/22-23 Föregående styrelseprotokoll 

Föregående protokoll godkännes. 

 

§ 118/22-23 Rapporter 

Tura 7 november hade 55 deltagare, maten var god och resan gemytlig. 

Julfest 26 nov. besöktes av 85 medlemmar, julmaten uppskattades och underhållningen var trevlig. 

Uppspelsdag 28 nov. i Varberg. Majlis, Inga och Ulla deltog. Bra framföranden, ev. något för oss. 

Caféträff 6 december i Veingeskolan, Gunilla Nilsson informerade om hur man blir säker senior och 

det framkom en hel del om hur man klarar sig i krissituationer. Ett fyrtiotal medlemmar deltog. 

Julmotionsdans i Våxtorps Bygdegård 27 dec. 75 personer deltog, Orient spelade och vi bjöd på fika. 

Falkenbergsrevyn 8 jan., mat på Kvibille Gästis. Trevligt arrangemang, fyrtiotal deltagare fanns med.  

 

§ 119/22-23 Skrivelser 

Inga skrivelser inkomna. 

 

§ 120/22-23 Årsmöte 6 februari 

Hålles på Solhemmet i Veinge kl. 14, Tommy Markenroth underhåller efter ordinarie förhandlingar. 

Majlis ordnar så att kaffeserveringen fungerar, Gun-Lis beställer semlor av Johannessons och 

stämmer av med Tommy M. Ing-Lis och Gun-Lis ordnar trevligt lotteri som vanligt.  



 

§ 121/22-23 KPR Trygghetsboende  

Trygghetsboendets riktlinjer diskuteras och våra synpunkter överlämnas till Kerstin Jönsson, vår 

representant i KPR som förmedlar vidare p u a Laholm Kommun.  

Våra synpunkter: Vi är positiva till att trygghetsboende byggs i kommunen men vi vill inte ha någon 

åldersgräns. Alla pensionärer skall kunna söka, alltså ålderspensionärer, sjukpensionärer och 

förtidspensionärer som har behov av boendet. 

Makar och sambor som beviljats boende p g a att en är i behov av detta och den personen avlider, då 

skall inte partnern behöva flytta ut från det boende som den vant sig vid.  

Utemiljö med grönska är jätteviktigt, de boende ska kunna vara ute och umgås, kanske fika 

gemensamt eller motionera. 

Parkeringsmöjligheter för bil bör finnas i närområdet, en del kan ha svårt att ta sig fram utan bil. 

 

§ 122/22-23 Caféträff 22 mars 

Hålles på Solhemmet i Veinge kl. 14. Vi undersöker om vi kan engagera Roland Andreasson och 

Bengt-Göte med ”Den siste bonden” genom Hallands Bildningsförbund till förmånligt pris. 

 

§ 123/22-23 Övrigt 

Ekonomi och budget presenteras av Bert-Inge, ekonomin är stabil. 

Funktionärsträff ordnas under våren. 

 

§ 124/22-23 Nästa möte 

Konstituerande möte på Solhemmet 6 februari. 

 

§ 125/22-23 Avslut 

Mötet avslutas och Bert-Inge tackas för god fika. 

 

 

........................................................................... ..................................................................... 

Christer Henriksson ordförande  Ulla Nilsson sekreterare 

 

............................................................................ 

Bert-Inge Bertilsson justerare 



 

 

 

 

 

 

 

 


